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Het ziet er niet mooi uit maar dit is ons voorstel

Groet

Ik begrijp dat er enorm veel op de huisartsen afkomt. Dat geldt ook voor de GGD-en en voor de medewerkers in de

ziekenhuizen waar de eerste patienten zijn opgenomen. Ik zie hoe hard iedereen werkt en wil op deze plek al die

mensen een hart onder de riem steken. Mijn dank en waardering voor eenieders inzet is enorm.

« Juist om het aantal vragen aan huisartsen terug te dringen is het landelijk telefoonnummer in gebruik genomen (0800-

1351).
* Ik heb begrepen dat nog niet voor iedereen duidelijk is wanneer de huisarts gebeld moet worden en wanneer het

landelijk nummer. We gaan door met de communicatie hierover. Ik heb er vertrouwen in dat het landelijk hummer

op korte termijn het aantal vragen aan de huisarts zal terugdringen.
* Als het gaat om tekorten aan hulpmiddelen wil ik er echt op aandringen dat alle acties rondom hulpmiddelen in ROAZ-

verband plaatsvinden onder regie van de directeuren publieke gezondheid.
* Er moeten geen lijnen buiten het ROAZ om gaan lopen. Dit betekent dat het van groot belang is dat huisartsen ook hun

rol nemen in deze overlegstructuur.
+ Aanstaande woensdag organiseer ik een bijeenkomst voor alle betrokken veldpartijen, ook met leveranciers en hoop te

komen tot een landelijke richtlijn om de tekorten van medische hulpmiddelen zo goed als mogelijk is te regisseren.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

Van:ESET ERED @uinvws.ol-
Datum: maandag 02 mrt. 2020 5:16 PM

(@minvws nl>,

Kopie: ) <BEE @minvws nl>,

Onderwerp: RE: noodkreet huisartsen aan minister Bruins

Ik doe een voorzet, de mensen zijn met brief/AO/Opl etc bezig. [IGE 21222 jullie kritische blik.

(@fEES derde bullit begrijp ik niet.

Groeten

5.1.2¢

- Ik begrijp dat er enorm veel op de huisartsen atkomt. Dat geldt ook voor de GGD-en en voor de medewerkers in de

ziekenhuizen waar de eerste patienten zijn opgenomen. Ik zie hoe hard iedereen werkt en wil op deze plek al die mensen

een hart onder de riem steken. Mijn dank en waardering voor eenieders inzet is enorm.

- Juist om het aantal vragen aan huisartsen terug te dringen is het landelijk telefoonnummer in gebruik genomen (0800-

XXXX). Ik heb begrepen dat nog niet voor iedereen duidelijk is wanneer de huisarts gebeld moet worden en wanneer het

landelijk nummer. We gaan door met de communicatie hierover. Ik heb er vertrouwen in dat het landelijk nummer op

korte termijn het aantal vragen aan de huisarts zal terugdringen.
- Dat bij sommige huisartsen tekorten een beschermingsmateriaal ontstaat is mij bekend. We hebben een aantal afspraken
gemaakt om beter met beschermingsmateriaal om te gaan. We gaan kijken naar mogelijkheden van hergebruik. De

directeuren Publieke Gezondheid gaan in kaart brengen wat de situatie is in elke regio. We sporen andere zorgverleners
zoals ziekenhuizen in de regio aan om hwsartsen of andere partijen met tekorten bij te staan. We doen mee aan een
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Europese gezamenlijke aanbesteding en ik heb leveranciers van beschermingsmiddelen deze week uitgenodigd op het

departement.

De laatste bullit snap 1k niet

van:[ESETBEXERN0 minvws i>
Datum: maandag 02 mit. 2020 4:56 PM

Nieuwsuur heeft de vraag gesteld en die hebben één van de initiatiefnemers in de studio. Wij reageren daar schriftelijk op zou mijn voorstel zijn. Dus bij Opl
vanavond zit niemand die met dit initiatiefte maken heeft.

Groet,

van:IEEE
Verzonden: maandag 2 maart 2020 16:55

ZEN EE

Onderwerp: RE: noodkreet huisartsen aan minister Bruins

Wat bedoel je met: we hebben een van de initaitiefnemers vanavond in de studio? Zitten die bijEiFen minister aan

tafel?

coNEE
von:IEEE MEE Gis o>

Datum: maandag 02 mrt. 2020 4:08 PM

Collega’s,
Hierbij dus al de eerste. kunnen we onderstaande vragen beantwoorden?

Groet,

Van: @uieuwsuur.nl=>

Verzonden: maandag 2 maart 2020 16:04

ER
;

Onderwerp: noodkreet huisartsen aan minister Bruins

Ha

Zoals besproken hierbij de noodkreet van huisartsen ivm uitbraak Covid-19, zij zeggen dat de noodkreet inmiddels 1680

keer ondertekend is.

-ze lopen over met vragen, onduidelijkheid over taak huisarts

-te weinig beschermingsmateriaal
-cerstelijnszorg door huisarts geeft te veel risico onder huidig protocol
We zouden graag een reactie van de minister willen horen op deze brief. Voor camera of schriftelijk. We hebben 1 van de

initiatiefnemers vanavond in de studio.

https:/huisartsvandetoekomst.nl/steun-noodkreet-huisartsen-bij-uitbraak-covid-19/

Dank alvast!


